
UNITED COLLEGE 

THE CHINESE UNIVERSITY OF HONG KONG 

Scholarships and Awards 

 

王德昭紀念學業獎 

Wang Teh-chao Memorial Prizes (2024-2025) 

 

目的 Aim 

此獎項是為紀念前歷史系教授兼中國文化研究所前高級研究員王德昭先生在歷史學上之貢獻而

設，藉以獎勵在撰寫歷史論文方面有優秀表現的聯合書院同學。 

This award was established by the College to commemorate the contributions of late Mr. Wang Teh-

chao, former Reader in History and Senior Research Fellow at the Institute of Chinese Studies. The 

prizes will be awarded to United College students who have written outstanding essays in history. 

 

 

獎額及獎金 Quota and Amount 

獎額兩名，每名港幣一千元。 

Two awards of HK$1,000 each. 

 

 

申請資格 Eligibility 

1. 所有本院本科生均可申請。 

All undergraduate students of United College are eligible to apply. 

 

2. 申請者須向書院提交學術論文一份，並取材自中國近世史(五代至清前期) 或現代中國史。 

Applicants have to submit an academic paper on either history of later imperial China (900-1800) 

or history of modern China to the College. 

 

3. 學術論文須於 2024年 1 月 1日後完成。 

The academic paper must have been published or completed after 1 January 2024. 

 

4. 提交之學術論文不得少於六千字，可用中文或英文撰寫。 

The academic paper should not be less than 6,000 words and can be written either in Chinese or in 

English. 

 

 

遴選準則 Selection 

申請將交由書院獎學金委員會委派之專責小組審批。 

Applications will be vetted by a panel appointed for this purpose by the Scholarships and Student 

Finance Committee. 

 

 

申請辦法 Application 

請於 2025 年 1 月 6 日至 17 日下午 5 時 30 分期內透過聯合書院網上表格

https://cloud.itsc.cuhk.edu.hk/webform/view.php?id=13701912申請及遞交學術論文。 

Please apply and submit the entries on-line via the United College webform 

https://cloud.itsc.cuhk.edu.hk/webform/view.php?id=13701912 during the period from 6 January to 5:30pm on 17 

January 2025.  

https://cloud.itsc.cuhk.edu.hk/webform/view.php?id=13701912
https://cloud.itsc.cuhk.edu.hk/webform/view.php?id=13701912

